
“Dat van die hond klopt, maar als het 
om wielrennen ging, kon ik hard zijn. 
Ook al was ik weken van huis, ik had 
nooit heimwee. Ik deed wat ik het aller-
leukste vond, dan vliegt de tijd voorbij.”
Kim: “Nu is hij echt heel zorgzaam hoor. 
Hij staat altijd klaar voor de familie.”

Hoewel het weinig scheelde, won Erik 
nooit een grote wielerronde. Volgens 
zijn vader, directeur van de Gazelle-
fabriek, kwam dat omdat zijn zoon  
geen etter was. “Moet je een etter zijn 
om een grote ronde te winnen?”, ver-
zucht Erik. “Ik ben er dichtbij geweest. 
Maar inderdaad: niet gewonnen. Dus 
misschien had hij gelijk.”

Is je vader soms wel een etter, Kim?
Erik, lachend: “Ja, nu moet je eerlijk zijn. 
Soms wel, hè.”
Kim: “Soms is hij chagrijnig, maar een 
etter? Wij hebben nooit akkefietjes.”
Erik: “Je kunt dit beter aan mijn vrouw 
vragen.” 
Kim: “Die zal vast ‘ja’ zeggen, haha.”

Waarin lijken jullie op elkaar?
“Ik heb mijn doorzettingsvermogen van 
hem meegekregen. Nooit opgeven. Bij het 
tennis heb ik daar veel profijt van gehad. 
Ik was fanatiek, wilde altijd winnen.” 

G emoedelijk zitten Erik Breu-
kink en zijn dochter Kim 
naast elkaar in haar huis in 
Limburg. Terwijl zij vandaag 

aan het werk was, pasten Erik en zijn 
vrouw Gea op kleinzoon Jax en werkten 
zij in Kims tuin. “Het wielerseizoen zit 
erop”, verklaart hij. “Mijn werk als  
commentator bij Eurosport ligt stil.”   
Binnenkort zijn Kim en hij samen te 
zien in Born winners. De oud-wielrenner 
hoefde niet lang na te denken toen hij 
werd gevraagd om met vijf andere ex-
topsporters en hun kinderen mee te 
doen aan het nieuwe spelprogramma. 
“Het leek me bijzonder om dit met een 
van mijn dochters te doen. Kelly, de 
jongste, en Kim waren allebei meteen 
enthousiast. Ze hebben lootjes moeten 
trekken. Kim had geluk.” Kim: “Het was 
een geweldige ervaring.”
Van de succesvolle wielercarrière van 
haar vader kreeg Kim weinig mee; ze 
was vier toen hij stopte. “Maar ik heb 
natuurlijk wel alle verhalen gehoord en 
veel teruggekeken. Ik was er trots op 
dat hij lange tijd de laatste Nederlander 
was die de gele trui had gedragen.”
Kim groeide op in België, waar ze al op 
jonge leeftijd uitblonk in tennis. Als  
tiener nam ze deel aan internationale 
toernooien. Vader Erik was ploegleider, 

en daardoor nog steeds veel van huis. 
“Met mijn moeder ging ik elke zomer 
alle toernooien af, terwijl papa druk was 
met het fietsen.” 

Heb je daardoor veel gemist van je 
dochters?   
“Ze zijn allebei in juli geboren, een van 
de drukste wielermaanden. Tijdens de 
Tour van 1992 wisten we dat Kim zou 
kunnen komen. Met Gea had ik afge-
sproken: als ik er goed voor sta in het 
klassement, blijf ik in de ronde. Ik stond 
op een gegeven moment zevende en 
maakte kans op het podium. Ik bleef. 
Twee dagen voor het einde was ze er, 
een verrassing. Ik werd zevende.”

Was je hoger geëindigd als het niet 
door je hoofd had gespeeld?
“Het waren andere tijden. Ik was op die 
Tour ingesteld en deed mijn werk. Ik 
heb veel bewondering voor Gea, ze 
klaagde nooit. We wisten allebei: een 
topsportcarrière duurt kort, dan moet 
je er alles voor doen. Die nadelen horen 
erbij. In de winter was ik wel veel thuis.”

Je bent loyaal en zorgzaam, vertelde je 
vader ooit in een interview. Je sliep als 
kind bij de hond als die ziek was. Paste 
dat loslaten wel bij je karakter?

Erik Breukink en dochter Kim in Born winners

>

In Born winners strijden zes bekende oud-topsporters met hun kinderen 
tegen elkaar. Voormalig wielrenner Erik Breukink en zijn dochter Kim doen mee. 
‘Papa bleek nog net zo fanatiek als vroeger.’
TEKST: BRAM DE GRAAF, BEELD: JANITA SASSEN, MET DANK AAN: BRASSERIE RESTAURANT WINKK, DONGEN 

‘Wij geven nooit op’
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Kim Breukink: ‘Mijn vader is echt heel zorgzaam. 
Hij staat altijd klaar voor de familie’
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 “En, wat kan ik winnen?”

In The Holdovers moet een chagrijnige onderwijzer 

(Paul Giamatti) op een prestigieuze Amerikaanse 

school tijdens de kerstvakantie achterblijven op de 

campus om toezicht te houden op het handjevol 

leerlingen dat nergens anders heen kan. Tegen 

de verwachting in vormt hij een band met een 

van de leerlingen – een slimme onruststoker met 

problemen – en het hoofd van de schoolkeuken 

dat onlangs haar zoon verloren heeft in Vietnam.

Vanaf 11 januari in de bioscoop te zien.

NCRV-gids mag 10x 2 kaarten weggeven.

Winnen? Meespelen kan tot en met 22 januari.

Beproef uw geluk op ncrvgids.nl/win

Win kaartjes voor de bioscoopfi lm
� e Holdovers
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Erik: “Kelly heeft dat minder, als het maar 
gezellig is.”
Kim: “Nou, als we met een gezelschapspel-
letje doen, zijn we allemaal even fanatiek.”

Was het als sporter lastig om een 
bekende vader te hebben?
“Ik heb het nooit echt als druk ervaren, al 
werden mijn prestaties als ‘dochter van’ 
soms uitvergroot. Ik heb eens tegen een 
journalist gezegd: ‘Je zet er altijd bij dat 
Erik Breukink mijn vader is, schrijf gewoon: 
Kim Breukink’.”

Verander je straks als je trouwt met je 
vriend Rick je achternaam?
Lachend: “Dan word ik Kim van der 
Linden, ja. Zijn we van dat gezeur af.”
Erik: “Ik zal nog even pushen dat ze een 
dubbele achternaam aanneemt.”

Hoe stond je vroeger bij haar langs de 
tennisbaan?
“Ik probeerde me er niet te veel mee te 
bemoeien, maar hoopte uiteraard altijd 
dat ze zou winnen. Ook omdat ze er zelf 
alles voor deed.”

In 1997 stopte je als profwielrenner. Je 
was pas 33. Was dat een bewuste keuze 
voor het gezin?
“Voor mijn gevoel had ik er alles uitge-
haald. Veel renners stopten toen rond die 
leeftijd, nu gaan ze soms langer door. Ik 
reed ontzettend veel wedstrijden, best 
belastend. Nationaal kon ik op het laatst 
nog redelijk meekomen, maar internatio-
naal had ik het gehad. Dus het was een 
goed moment om te stoppen.”

Hoe anders werd het leven daarna?
“Ik hoefde niet meer te trainen, dus ik was 
meer thuis en meer betrokken bij het 
gezin. Dat was prettig, al had ik niet het 
gevoel dat ik dingen moest inhalen.” 

Doe jij als moeder dingen bewust anders?
“Ik was me misschien iets bewuster van de 
consequenties van een topsportcarrière.
Ik trainde veel, maar merkte dat ik op 
een bepaald niveau bleef hangen, onvol-

doende voor de absolute top. Dat vond ik 
prima. Ik riep vroeger altijd al dat ik een 
gezin wilde. Ik ben hartstikke gelukkig met 
mijn leven nu: een mooi huis, een leuke 
vriend en een zoontje van één.”

Wanneer was jij het gelukkigst: als 
beroepsrenner of nu als pater familias?
“Mijn periode als wielrenner is toch de 
mooiste. Dat kun je niet evenaren met alles 
wat erna komt. Van wat ik het allerliefste 
deed, heb ik mijn beroep gemaakt. En ik 
haalde daarmee successen. Maar ik ben 
niet nostalgisch, ik blijf niet hangen in die 
tijd. Ik geniet nu enorm van mijn familie.”

Zijn dochter en hij hebben allebei ook 
enorm genoten van hun deelname aan 
Born winners. Zes intensieve dagen zaten 
ze met de groep afgezonderd. “We zaten 
dag en nacht op elkaars lip, maar de sfeer 
was toch heel ontspannen”, zegt Kim. 

Ontdekten jullie nieuwe kanten van 
elkaar?
Kim: “Papa bleek nog net zo fanatiek als 
vroeger. Terwijl hij anders heel rustig is.” 
Erik: “Ik vond Kim juist fanatieker. We 
hadden allebei onze zwakke momenten 
en vingen elkaar op. Het was vooral leuk 
om te doen en gezellig met de groep.”
Kim: “Als kinderen van topsporters 
hadden we hetzelfde meegemaakt, dus 
we begrepen elkaar. Dat was fi jn.”

Heb jij nooit overwogen om te gaan 
fi etsen?
“Papa heeft me eens overgehaald om mee 
te doen aan een mountainbikewedstrijd. 
Ik werd een-na-laatste. Dat was meteen 
het einde van mijn wielercarrière.”

Ga je dat bij je twee kleinzoons anders 
aanpakken, Erik?
“Ik zit inderdaad al te denken welke 
sport ik ze als eerste kan laten doen. Bij 
sommige, zoals tennis, moeten ze jong 
beginnen. Dat fi etsje komt later wel.” 
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       PASPOORT
NAAM: Erik Christiaan Breukink
GEBOREN: 1 april 1964 in Rheden
PRIVÉ: Getrouwd met Gea, ze hebben 
twee dochters: Kim en Kelly  
CARRIÈRE: Was van 1981 tot 1997 prof-
wielrenner. Werd Nederlands kampioen 
(1993) en eindigde op het erepodium van 
de Giro d’Italia en Tour de France. Was 
daarna ploegleider, technisch directeur 
en pr-man bij verschillende wielerploe-
gen en wielercommentator, op dit 
moment bij Eurosport.

NAAM: Kim Breukink
GEBOREN: 24 juli 1992 in Roosendaal
PRIVÉ: Woont samen met Rick, moeder 
van Jax
CARRIÈRE: Deed na het Johan Cruyff  
College een studie media & entertain-
ment management. Speelde tot 2019 
op een redelijk niveau tennis, werkt als 
commercieel administratief medewerker.
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